南區區議會(2008-2011)屬下 地區發展及環境事務委員會第八次會議議程

Agenda for the 8th Meeting of the District Development and Environment Committee, <u>Southern District Council (2008-2011) (SDC)</u>

日期: 2009年1月8日(星期四) <u>Date</u>: Thursday, 8 January 2009

時間: 下午6時10分

(緊接社區事務及宣傳委員會

第八次會議)

<u>Time</u>: 6:10 p.m.

(After the 8th Meeting of the Community Affairs and

Publicity Committee)

地點: 香港香港仔海傍道3號

逸港居一字樓

南區區議會會議室

<u>Venue</u>: SDC Conference Room

1/F, Ocean Court,

3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong

議程Agenda

(會議由南區區議會主席主持)

(The meeting will be chaired by the Chairman of SDC)

- 一、 選舉地區發展及環境事務委員會主席
- 1. Election of Chairman of the District Development and Environment Committee (DDEC)
- 二、 選舉地區發展及環境事務委員會副主席
- 2. Election of the Vice-Chairman of DDEC

(會議交由新選出的地區發展及環境事務委員會主席主持)

(The newly-elected Chairman of DDEC will take over and chair the meeting)

三、 其他事項

成立環保工作小組及田灣海傍道混凝土廠監察小組

3. Any Other Business

Setting-up of Environmental Protection Working Group and Monitoring Group on the Concrete Batching Plant at Tin Wan Praya Road

四、 下次開會日期

4. Date of Next Meeting

南區區議會秘書處 2008年12月 Southern District Council Secretariat December 2008

歡迎公眾人士旁聽上述會議。公眾人士如欲索取上述討論事項的會議紀錄,請於辦工時間內致電 2814 5800 與區議會秘書處聯絡。

Members of the public who intend to sit in on the above meeting and require simultaneous interpretation service or who wish to have an English version of the minutes of the above meeting on any specific items, please contact the Southern District Council Secretariat at 2814 5800 during office hours and for the former at least three days before meeting for necessary arrangement.